
Saadet Partisi Antalya 
İl Başkan Yardımcısı 
Abdulkadir Kayabaş, 
22 bin 104 TL 
olan asgari ücretin 
yetersizliği ile ilgili 
açıklama yaptı. 

Başkan Kayabaş 
Maaşın küsuratı olan 4 
TL’yi tepki göstermek 
için PTT ile Hazine ve 
Maliye Bakanlığı’na 
göndereceğini 
söyledi. 6’da
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GÜNLÜK YEREL GAZETE

Yazısı 4.sayfada

ÇEVRE

MURAT YILDIRIM

2050 yılına doğru 
dünyayı bekleyen 
felaketler

Yazısı 5.sayfada

GÜNDEM

Gürsel DEMİROK

YENİ YILA 
GİRERKEN

Yazısı 6.sayfada

SÖZÜM VAR

Cengiz SAVAŞERİ 

Hayatı 
severek 
yaşamak

Kavşak şantiyesinde hummalı çalışmalar çok sayıda iş 
makinasıyla devam ediyor. Kurmaya çalıştığımız temaslar 
sonucunda ‘İhalenin ne zaman yapıldığı, bedelinin ne 
olduğu, hangi firmanın yaptığı ve ne zaman biteceği’ 
sorularına yetkililerden cevap alınamadı.
Arda KIR 6’da

KAVŞAK iNŞAATI
BAŞLADI BiLGi YOK

Antalya kamuoyunda uzun süredir konuşulan D-400 Karayolu üzerindeki kavşak projelerinde 
ilk kazma vuruldu. Uncalı Mezarlık Kavşağı’nda başlatılan çalışma sürerken, projenin ihale 
bilgisine ulaşılamadı. Öte yandan alanda süren çalışmada bilgilendirme panosu da bulunmuyor.

D-400 ÜZERİNDE KAVŞAK İNŞAATI KAVŞAK İNŞAATI GİZEMİNİ KORUYOR

Bakanların daha önce açıkladığı gibi Antalya şehir 
merkezinden geçen D-400 yolu üzerine yapılması 
planlanan kavşakların ilki Uncalı Mezarlığı ve Batı Çevre 
yolu kesişiminde başladı. D-400 üzerine bakanlık daha 
önce de çok sayıda kavşak yapmıştı

FiYAT POLiTiKASI FiYAT POLiTiKASI 
ÜÜRETiCiLERi KAÇIRIYORRETiCiLERi KAÇIRIYOR

Eczanelerde 
uzun süredir ilaç 
yokları sürerken, 
Antalya Eczacı 
Odası Başkanı 
Uzm. Ecz. 
İsmail Erçin, 
fiyat politikası 
sebebiyle ilaç 
üreticilerinin bazı 
ilaçları piyasadan 
çekme eğiliminde 
olduğunu belirtti. 
Arda KIR 6’da

1972’de Antalya’nın gerdanlığı 
falezlere komşu olarak yapılan, 
1988’de Avrupa Konseyi 
Özel Ödülü’nü alan Antalya 
Müzesi’nin geleceğine dair 
önemli adımlar atılırken ‘Müze 
yıkılacak mı? Yerine ne 
yapılacak? Nasıl yapılmalı?’ 
konularını Akdeniz Serbest 
Mimarlar Derneği (SMD) 
Başkanı Ali Olgu Ceylan 
ile konuştuk. 8’de

MÜZEYi YIKMADAN
YENiLEMEK MÜMKÜN

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Konyaaltı İlçe Örgütü, Uluç ve 
Gürsu Mahallelerinde çocuk parkı yanına ve çevresine yapılmak 
istenen baz istasyonlarına tepki gösterdi. 4’te

CHP KONYAALTI'NDAN 
BAZ iSTASYONU TEPKiSi

Tarım Sigortaları Havuzu 
(TARSİM) Genel Müdürü Bekir 
Engürülü, iklim değişikliğine bağlı 
beklenmedik hava olaylarında artış 
olacağını belirterek, "Daha fazla 
hortum, fırtına, sel, su baskınıyla 
karşı karşıya kalacağız" dedi. 4’te

TARIM AFETE TARIM AFETE 
DAYANIKLI HALE DAYANIKLI HALE 
GETiRiLMELiGETiRiLMELi

Akdeniz Üniversitesi 
Akademik Töreni büyük bir 

coşkuyla gerçekleştirildi. 
Törende Rektör Özkan, 

Akdeniz Üniversitesi 
Hastanesine yeni 

yapılacak 900 yataklı 
hastane binasının müjdesini 

verdi.  2’de

AKDENiZ’DE ÜNVAN TÖRENiAKDENiZ’DE ÜNVAN TÖRENi

Antalyaspor Teknik 
Direktörü Alex De Souza, 
“Antalyaspor’un agresif bir 
takımım olmasını isterdim. 
Hızlı, top çalan ve defans 
arkasına sarkarak hücuma 
çıkan takım hayal ederdim. 
Elimdeki oyuncu grubuyla 
düzenli bir takım yaratmayı ve her maça en iyi 11 ile çıkmak 
istiyorum” dedi. Nizamettin ÖZMEN 7’de

Alex hayalindeki takımı açıkladı

Dün sabah saatlerinde aracın yeri tespit edilirken vinç 
yardımıyla bulunduğu yerden çıkartıldı. Acılı baba aracın 
çıkartılış anlarını endişeli gözlerle izledi.  3’te

Falezlerde Falezlerde 
hüzünlü hüzünlü 
bekleyişbekleyiş

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı, 
kamu ihalelerine katılım 
sırasında usulsüzlük 
tespit edilmesi 
durumunda, ilgili kişi 
veya kuruluşlara yönelik 
yasaklama karırı aldı. 
5’te

Antalya'da ihale yasağıAntalya'da ihale yasağı

“TEMiZ 
ENERJi TEMiZ 
GELECEKTiR” 

11-14 Aralık 2024 tarihlerinde Antalya 
ANFAŞ Fuar Merkezi’nde gerçekleştirilen 
İKLİM 2024 Ulusal İklimlendirme 
Kongresi, Makina Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi’nin ev sahipliğinde sektör 
profesyonelleri, bilim insanları ve sektör 
temsilcilerinin katılımıyla büyük bir 
başarıya imza attı. 4’te

Akdeniz Üniversitesi’nden 
Prof. Dr. Coşkun Usta, sahte 
alkollü içki tükettiğinden 
şüphelenen kişilerin en hızlı 
şekilde sağlık kuruluşuna 
gitmesi gerektiğini belirtti.
3’te

Uzmanından sahte alkol açıklamasıUzmanından sahte alkol açıklaması

ATSO Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman: 
“ATSO olarak 
sektörde hizmet 
kalitesini yükseltiyor, 
uluslararası geçerliliğe 
sahip nitelikli insan 
kaynağını Türkiye’ye 
kazandırıyoruz.”
5’te

ATSO’DA YETKi SEFERBERLiĞiATSO’DA YETKi SEFERBERLiĞi

Asgari ücrete Asgari ücrete 
azami eleştiriazami eleştiri


